

朝陽科技大學 098學年度第2學期教學大綱
Information Security Management 資訊安全管理

當期課號	7753	Course Number	7753
授課教師	江茂綸	Instructor	CHIANG,MAO LUN
中文課名	資訊安全管理	Course Name	Information Security Management
開課單位	資訊管理系碩士在職專班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	網路安全協定, 安全標準介紹 (例如: ISO7498-2, ITSEC, BS7799), 資訊安全管理概述, 資訊資產評估, 風險分析及管理, 資訊安全政策	Objectives	network security protocols, introduction of security standards (for example, ISO7498-2, ITSEC, BS7799), introduction of information security management, information classification and valuation, risks analysis and management, information security policies
教材	自編及資安聯盟PPT	Teaching Materials	handout and Information Security Consortium PPT
成績評量方式	期中：20% 平常：40% 期末：40%	Grading	Homework and Class Participation 20% Midterm: 40% Term Project: 40%
教師網頁	http://lms.ctl.cyut.edu.tw/blog.php?user=2006013&f=portfolio		
教學內容	網路安全協定, 安全標準介紹, 資訊安全管理概述, 資訊資產評估, 風險分析及管理, 資訊安全政策	Syllabus	network security protocols, introduction of security standards, introduction of information security management, information classification and valuation, risks analysis and management, information security policies

尊重智慧財產權，請勿非法影印。